
Referat 
        

MØDE: Skolebestyrelsesmøde 

TID & STED: Kirstinedalsskolen, 31. maj 2017 kl.18:00 – 21:00 

Møde. NR. 8 – 2016/17 

Tilstede 

Forældre: Lasse Odgaard (LO), Søren H. Bruun (SH),  

Martin W. Villman (MV), Anette N. Lund (AL), Lisbeth Gladov (LG), 

Rikke L. Willesen(RW) og Britta Iversen (BI) 

Medarbejdere: Helene Tibert Jensen (HT),  

Ledelse: Søren Fini Christensen (SF) og  

Morten Erik Nielsen (MO) 

Elevråd: Samir Sahli (SS) 

 

 

Afbud Kevin C. E. Larsen (KL), Rikke Darmer (RD), Natasha Rindom (NR) 

Dagsorden  

1. Godkendelse af dagsorden 

Punkt til beslutning 
Der er kommet 3 

forældrehenvendelser, som vil blive 

behandlet under punkt 11.  

 

2. Nyt fra elevrådet 

Orienteringspunkt 
 

Intet nyt fra elevrådet. 

3. Skoleårets planlægning 

Ledelsen orienterer omkring skoleårets 

planlægning.  

Orienteringspunkt 
 

SF orienterede om status på 

skoleårets-planlægning. 

 

Bestyrelsen ønsker at elevrådet og 

medarbejderne drøfter muligheden for 

at laver en søskende-

/forældredag/forældreaften. 

Feedbacken bliver givet på det første 

møde i det nye skoleår.  

  



4. Dimission 

Drøftelse og planlægning af dimissionen. 

 

Orienteringspunkt 

Dimissionen bliver afholdt den 21. juni 

kl. 19-21.  

På bestyrelsesmødet den 13. juni bliver 

der fremvist et detaljeret program. 

 

5. Beretning 

SF fremlægger et clipboard for 

beretningen. Bestyrelsesmedlemmerne 

bedes overveje hvilke af emnerne de vil 

medvirke på 

 

Punkt til drøftelse 

Bestyrelsen drøftede indholdet i 

beretningen.  

Bestyrelsesmedlemmerne fordeler 

punkterne på følgende måde 

Samir vil gerne fortælle om elevrådet.  

Martin og Søren fortæller om 

skolevejen. 

SF undersøger om Kevin vil tage 

punktet omkring løbehjul og økonomi. 

Rikke og Morten fortæller om SFO’en. 

Lisbeth fortæller om mødet med 

kontaktforældrene. 

Brita og Annette fortæller om 

skolehjemsamarbejdet. 

Lasse og SF koordinerer resten. 

6. Økonomi  

April SB.pdf

 
 

Punkt til drøftelse 

SF gennemgik kvartalsrapporten 

Bestyrelsen er meget opmærksomme 

på antallet af elever på de enkelte 

årgange 

7. Status over elevtal 

Orienteringspunkt 
 

Der har været 3 tilgange og 1 afgang 

8. Nyt fra 

 Formand 

 Medarbejderne 

 Bestyrelsen 

 Ledelsen 

 

Medarbejderne er i fuld gang med 

afgangsprøverne. Der er travlt i 

forhold til at nå at slutte skoleåret 

godt af. Der er mange ture ud af 

huset. Det er en dejlig tid.  

SFO’en kæmper, der er fremskridt, 

men personalet i SFO’en glæder sig til 

næste skoleår og en ny planlægning. 

SFO’en arbejder med at forbedre 

imaget.  

 

SFO’en har udarbejdet en 

struktureret plan over aktiviteterne, 



så det bliver synligt for børn og 

forældre hvilke aktiviteter der er i 

SFO’en. Der er indført en aktivitet 

hver morgen.  MO har holdt møde med 

et firma omkring elektroniskbetaling. 

JU/UK deltager i fodboldturnering og 

Actiondag i Ejby. Førskolen skal på 

besøg i Lovparken tirsdag den 6/6. MO 

er i kontakt med fødevarestyrelsen 

omkring salg i SFO’en. 

 

Der er gang i ansættelsesprocessen 

omkring afdelingslederstillingen.  

Ledelsen har været på kursus med 

Michael Fullan. 

 

Lasse orienterede om dialogmødet med 

Skoleudvalget. Der bliver iværksat en 

budgetproces fra den 21/8-11/9.  

 

 

 

  

9. Evt. Evaluering af maden: Der var meget 

brød i pizzaerne, pølsehornene og 

sandwichen. Generelt var smagen god. 

10. Lukket møde  

 

 


